
Z á p i s 

ze 48. schůze Rady města Blatná v působnosti valné hromady společnosti Technické služby města 

Blatné s.r.o., která se konala dne 04.11.2020 v kanceláři jednatele společnosti 

 

Paní starostka zahájila schůzi Rady města Blatné v 9:25 hodin. 

 

Přítomni:  Paní starostka, pan místostarosta, Ing. Robert Flandera, Bc. Jiří Scheinherr, Luboš Srb, 

Ing. Pavel Srb, Hana Šourková, Simona Sedláčková 

Paní starostka navrhla ověřovatele zápisu: pan místostarosta, Luboš Srb 

Hlasování: 3 – 2(místostarosta, Srb) – 0.   

 

Paní starostka konstatuje, že schůze byla svolána řádně, že radní jsou usnášeníschopní a že materiály byly 

na dnešní schůzi odeslány včas. Uvádí, že program dnešní schůze není nikterak doplňován. Dotazuje se, 

zdali má někdo z členů valné hromady nějaké připomínky k programu, jestli ho někdo nechce doplnit, 

není tomu tak, a proto nechává hlasovat o předloženém programu. 

Hlasování: 5 – 0 – 0.  

 

Bod č. 1 – Kontrola plnění usnesení 

Pan místostarosta konstatuje, že usnesení z minulé VH TS byla splněna. 

 

Bod č. 3 – Schválení návrhu na určení auditora  

Členové rady souhlasí s tím, že i když společnost v roce 2020 nepodléhá zákonné povinnosti ověření 

účetní závěrky, bude i v tomto roce provedena kontrola účetnictví auditorskou společností. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 347/20 

 

Bod č. 4 – Zpráva o činnosti za rok 2020 

Paní starostka uvedla, na kterých místech by bylo potřeba vyměnit lampy veřejného osvětlení. Dále 

p. starostka na základě informace o stavu kotelny v hasičské zbrojnici doporučila provést revizi pro 

posouzení aktuálního stavu kvůli následné rekonstrukci. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 348/20 

 

Bod č. 5 – Zpráva o provozu rekreačního areálu v roce 2020 

Pan místostarosta se zeptal, zda je pro další sezónu naplánováno vylepšení rekreačního areálu. Ing. Srb 

odpověděl, že plánuje pro návštěvníky lekce vodního aerobiku. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 349/20 

 

Bod č. 6 – Předpokládaný hospodářský výsledek 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 350/20 

 

Bod č. 7 – Schválení odměny jednateli 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 351/20 

 

Bod č. 8 – Navýšení hrubých mezd zaměstnanců od 1.1.2021 

Paní starostka navrhla zvýšení hrubých mezd o 4 %. Zaměstnanci mají i další výhody ze sociálního fondu 

a mzda se navyšuje každý kalendářní rok. Paní starostka nechává hlasovat o upraveném návrhu – zvýšení 

hrubých mezd od 1.1.2021 o 4 %. 

Hlasování: 3 – 1(Scheinherr) – 1(Flandera). Usnesení č. 352/20 

 

Bod č. 9 – Návrhy na vyřazení dlouhodobého a krátkodobého majetku 

Bez připomínek. 

Hlasování: 5 – 0 – 0. Usnesení č. 353/20 

 

Informace: a) Kontrola plnění úkolů z 20.05.2020 – Paní starostka shrnula úkoly z minulé valné hromady 

a seznámila radní o jejich plnění. 



 

b) Organizační struktura – Ing. Srb informoval o rozšíření podniku o další činnosti, jimiž je třídírna plastů 

a správa ubytovny. 

 

Pan místostarosta shrnul nové úkoly ke splnění, které jsou přílohou zápisu jako informace c). 

 

Paní starostka v 10:35 hodin ukončila schůzi Rady města Blatná v působnosti valné hromady společnosti 

Technické služby města Blatná s.r.o. 

 

Zapsala: Hana Šourková 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


